

RIVER OTTAWA WORKS

The Bill intituled: "An Act representing certain works on the Ottawa River" was read a third time and passed.

CONCURRENCE IN VOTES OF SUPPLY

Concurrence was taken on items which were passed in Committee of Supply.

CIVIL GOVERNMENT

To pay various members of the Civil Service the increases which would have accrued under the old Civil Service Act for the year 1867-8\$ 2,480.00

POLICE

Dominion Police

To meet current expenditure for the remainder of the year.\$ 7,500.00

LEGISLATION

Printing, Ruling, Paper, &c\$ 10,000.00

GEOLOGICAL SURVEY AND OBSERVATORIES

To pay expenses of photographs and reports on the Eclipse of the Sun \$ 200.00

IMMIGRATION AND QUARANTINE

Salaries of Agents\$ 3,668.00
Further in aid of Immigration (balance unexpended June 30th to be available for 1870-71)\$ 9,000.00
\$ 12,668.00

OCEAN AND RIVER STEAM SERVICE

To reimburse the Government of New Brunswick, for payment made by them to the Prince Edward Island Steam Navigation Company, for services, from 1st July, 1867 to end of season, 1867 (lapsed vote)\$ 500.00

MILITIA

To cover an over-expenditure for Drill Instruction for 1868-9, paid out of the vote for 1869-70, that amount having been under estimated in the vote of the previous year, the said over expenditure being in consequence of the great increase to the Volunteer Force during that period\$ 20,000.00

To meet expenditure incurred in repelling the threatened invasion by the Fenians\$200,000.00

LEGISLATION

To meet amount required to cover expenditure for Printing, Binding and Distributing the Laws for the remainder of the year\$ 2,146.41

LIGHTHOUSES AND COAST SERVICE

Quebec

To meet expenditure on account of construction of Lighthouses, River St. Lawrence (in advance

[Hon. Sir George-É. Cartier—L'hon. sir George-É Cartier.]

TRAVAUX À EFFECTUER SUR LA RIVIÈRE OTTAWA

Le Bill intitulé: «Acte concernant certains travaux sur la rivière Ottawa», est adopté en troisième lecture.

ADOPTION DES VOTES DE CRÉDITS

On approuve certains crédits adoptés par le Comité des Subsidés.

SERVICE CIVIL

Relèvements des traitements des fonctionnaires qui se seraient accumulés en vertu de l'ancienne Loi sur le Service Civil pour l'année 1867-68\$ 2,480.00

POLICE

Police de la Puissance

Dépenses courantes pour le reste de l'année\$ 7,500.00

LÉGISLATION

Impressions, reliure, papier, etc.\$ 10,000.00

ÉTUDES GÉOLOGIQUES ET OBSERVATOIRES

Dépenses faites lors de l'éclipse du soleil: photographes et rapports\$ 200.00

IMMIGRATION ET QUARANTAINE

Salaires des agents\$ 3,668.00
Subsidés supplémentaires pour l'immigration (reliquat sans emploi au 30 juin, disponible pour l'année 1870-71)\$ 9,000.00
\$ 12,668.00

NAVIGATION À VAPEUR, OCÉANIQUE ET FLUVIALE

Remboursement au Gouvernement du Nouveau-Brunswick des sommes versées à la Compagnie Steam Navigation de l'Île-du-Prince-Edouard pour services rendus, de juillet 1867 jusqu'à la fin de la saison 1867 (Poste périmé)\$ 500.00

MILICE

Dépense excédentaire pour l'entraînement des soldats pour l'année 1868-69, décaissée du poste prévu pour l'année 1869-70. Cette somme a été sous-estimée dans le poste de l'année précédente, ladite dépense excédentaire ayant résulté de l'augmentation du nombre de soldats volontaires pendant cette période\$ 20,000.00
Dépenses occasionnées pour repousser la menace d'invasion des Fenians\$200,000.00

LÉGISLATION

Dépenses occasionnées par l'impression, la reliure et la distribution des lois pour le reste de l'année\$ 2,146.41

PHARES ET SERVICE CÔTIER

Québec

Dépenses occasionnées par la construction de phares le long du fleuve St-Laurent (par anticipa-